



# 澳門科技大學

## MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號：AR/N/21/0028

致：全體同學

### 通告：關於恢復面授教學活動後的防疫安排

新學年面授教學活動已全面恢復，為鞏固澳門特別行政區疫情防控之成果，貫徹澳門政府對校園疫情防控的重視及要求，現再次呼籲全體同學避免離開澳門和跨境流動，並持續每天登入學生門戶或 WeMust Student APP 內如實進行個人健康申報。

為配合澳門特別行政區政府教育及青年發展局於 2021 年 9 月 16 日發出有關於高等院校恢復面授教學活動後的防疫安排的最新通知，自即日起，學生仍須持有「上課碼」綠碼方可回校參與面授課堂，「上課碼」綠碼的生成必須符合：

- 學生當天的健康碼為綠色。
- 學生在參與面授教學前 14 天內，曾前往澳門、珠海或中山以外地區，每次返校時以及上課前必須持 5 天內有效的陰性核酸檢測結果，直至在澳門、珠海或中山逗留滿 14 天。

請同學們持續關注大學所發佈之最新通知以及澳門政府發佈之最新出入境及防疫措施，並避免不必要的跨境流動，減少疫情可能帶來的風險，影響學業。

特此通知，祈為留意。



澳門科技大學  
防控新型冠狀病毒肺炎領導小組  
二零二一年九月二十四日

准予張貼至：2022/8/31



澳門科技大學  
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Ref. No.: AR/N/21/0028

To: All students

**Notice: Epidemic Prevention Arrangements after Resumption of Offline Teaching**

Offline teaching in the new academic year has been fully resumed. To consolidate the achievements of Macao's epidemic prevention and control, and to comply with the requirements of the Macao government on campus epidemic prevention, we once again call on all students to avoid leaving Macao or commuting across borders, and continue to login to the Student Portal or WeMust Student APP every day to truthfully complete the health declaration.

To cooperate with the epidemic prevention arrangements after the resumption of offline teaching in higher education institutions stated in the notice from the Education and Youth Development Bureau of the Macao SAR Government on September 16, 2021, as from today, students are still required to present the green Class Access Code before participating in offline classes, and the following conditions must be met to generate a green Class Access Code:

- The student's Macao Health Code is green on the day of attending offline classes.
- Students who have been to places outside Macao, Zhuhai or Zhongshan within 14 days before participating in offline classes must obtain a valid negative nucleic acid test result within 5 days each time they return to campus and attend classes, until they have stayed in Macao, Zhuhai or Zhongshan for 14 days.

Please continue to pay attention to the latest announcements of the University and the latest entry quarantine and epidemic prevention measures of the Macao SAR government, and avoid unnecessary cross-border movements to minimize the risk of contracting the novel coronavirus and the negative impact on your study.

Thank you for your attention!



Macau University of Science and Technology  
The Leading Group on COVID-19 Prevention and Control

2021/9/24

Keep posted till: 2022/8/31